
PROTOKÓŁ Nr 5/19 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 30 sierpnia 2019 roku 
 

W dniu 30 sierpnia 2019 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy 

Wiżajny w Urzędzie Gminy w Wiżajnach. 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Adam Dembowski -  Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej 

3. Pan Jarosław Adam Mikielski -  Członek Komisji Rewizyjnej 

Nieobecny Pan Jan Krzykwa 

 

Lista obecności w załączeniu ( załącznik Nr 1). 

 

1. Pan Bogdan Duś – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

2. Pani Joanna Stankiewicz - Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

3. Pan Stanisław Dąbrowski - Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Nieobecny Pan Damian Dębowski, Pan Tadeusz Piotr Łanczkowski 

 

Lista obecności w załączeniu ( załącznik Nr 2). 

 

1. Pan Piotr Stasiński - Członek Komisji Budżetu, Finansów i Infrastruktury 

2. Pan Piotr Krzysztof Andruszkiewicz – Członek Komisji Budżetu, Finansów 

 i Infrastruktury 

3. Pan Walenty Wałejko – Członek Komisji Budżetu, Finansów i Infrastruktury 

4. Pan Tomasz Zamojski – Członek Komisji Budżetu, Finansów i Infrastruktury 

Nieobecny Pan Sławomir Przekop, Pan Tadeusz Szyszkowski 

 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz - Wójt Gminy 

2. Pani Jadwiga Markowska - Sekretarz Gminy 

3. Pani Ewelina Buczyńska - Referent w Urzędzie Gminy 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 10
15 

i powitał 

wszystkich zebranych. 

 

Do p-ktu 2 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Przyjęcie porządku 

obrad. Następnie odczytał proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Suwalskiego. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Wolne wnioski.  
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7. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał, czy są uwagi do 

proponowanego porządku obrad. Z braku uwag zapytał, kto jest za przyjęciem przedstawionego 

porządku obrad. Za oddano 10 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że porządek został przyjęty. 

 

Do p-ktu 3 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Przyjęcie protokołu  

z poprzedniego posiedzenia. Zapytał czy ktoś ma uwagi do protokołu. Uwag nie zgłoszono. Za 

przyjęciem protokołu z ostatniego posiedzenia połączonych Komisji oddano 10 głosów, głosów 

przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 

Do p-ktu 4 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Suwalskiego. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz poinformował, że musimy podjąć tą 

uchwałę w związku z  współfinansowaniem inwestycji „Przebudowa drogi powiatowej nr 1127B 

Wiżajny – Smolniki – Sidory w km 2+200 – 4+200” (załącznik nr 4). Deklarowana pomoc 

finansowa z budżetu Gminy Wiżajny dla Powiatu Suwalskiego wynosi 100 000,- zł.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały  

i zapytał członków komisji o to, kto jest za tym, aby pozytywnie zaopiniować przedstawiony 

projekt uchwały. Za pozytywną opinią oddano 10 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się 

nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 5). 

 

Do p-ktu 5 

  Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Sprawy 

bieżące. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz poinformował o następujących sprawach: 

- W związku z szacowaniem strat z powodu suszy słychać bardzo nie miłe słowa w tej sprawie. 

Chciałbym powiedzieć, że komisja nie działa przeciw mieszkańcom. Nie ma złośliwości ze 

strony komisji, oni ponoszą odpowiedzialność za protokoły. Zgodnie z wytycznymi Wojewody 

Podlaskiego dotyczącymi szacowania szkód oraz raportami Instytutu Uprawy Nawożenia 

 i Gleboznawstwa Państwowego Instytutu Badawczego w Puławach szacowaniu na terenie 

gminy Wiżajny podlegają wyłącznie uprawy na działkach, które co najmniej w 50% powierzchni 

objęte są I kategorią podatności gleb na suszę. W związku z tym, jeśli jakaś działka nie jest 

objęta co najmniej w 50% I kategorią podatnością gleb na suszę, uprawy nie mogą być 

szacowane. 

- Pan Walenty Wałejko jest kierowcą w firmie zewnętrznej i jeździ 40 os. autobusem marki 

Mercedes na linii Wiżajny – Wiłkupie – Stankuny – Burniszki - Wiżajny oraz Wiżajny – Antosin 

– Kłajpeda – Żelazkowizna – Okliny – Wiżajny.  Będzie zatrzymywał się tam gdzie wcześniej. 

Właściciel firmy musiał uzyskać zgodę na kurs na terenie naszej gminy. Przewoźnik otrzymuje 

dotację z Urzędu Marszałkowskiego w wysokości 49% kosztu biletów, gmina dopłaca 51%. 

Gmina wykupuje bilety dla wszystkich dzieci. Jeśli jakieś dziecko nie będzie jeździło autobusem 

to rodzic ma obowiązek nam to zgłosić.  

-  Posterunek Policji – zgodnie z pismem z Komendy Głównej Policji w Warszawie  na tą chwilę 

obecny stan budynku przy ul. Rynek 1 i fakt nieuwzględnienia tej inwestycji w planie 

inwestycyjnym KWP w Białymstoku, uniemożliwia rozpoczęcie prac związanych  

z przedmiotowym przedsięwzięciem. Takie działanie będzie możliwe po 2020 roku. 
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- W planach było wykonanie projektu na zapleczu gimnazjum z remontem elewacji hali 

sportowej. Projektant wycenił koszt dokumentacji na kwotę 37 000,- zł. Jeśli mamy tyle 

zapłacić, to w tej kwocie zrobię pokrycie dachowe i otynkuje tylnie ściany budynku poprzedniej 

siedziby Urzędu przy ul. Rynek 1.  

- Złożyłem projekt na modernizację oczyszczalni i przepompowni ścieków w Wiżajnach 

 W związku z tym, że musimy wykonać przy tym jakieś dodatkowe prace to zrobimy jeszcze 

jedną studnię. 

- Regionalna Izba Obrachunkowa po swojej kontroli zarzuciła, że Pani Doktor nie płaci czynszu 

za mieszkanie gminne. Będzie trzeba zalecenia w tym temacie zrealizować.  

- Zlecę wykonanie wyceny malowania elewacji na hali sportowej i zaplecza. Hala sportowa 

zostaje przekazana w trwały zarząd dla Pani Mirosławy Wierzchowskiej Dyrektor Szkoły 

Podstawowej w Wiżajnach. 

- Zlecę wykonanie projektu na plac zabaw i siłownię w parku gminnym. 

- Został złożony wniosek na drogę Sześciwłóki. 

 

 Do p-ktu 6 
Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Wolne 

wnioski. 

Wniosków nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zamknął 

obrady połączonych Komisji Rady Gminy. 

Godzina 10
50

. 

 

Protokołowała:                   Przewodniczący Rady Gminy 

E. Buczyńska 

                                        /-/ Walenty Wałejko 

1. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

        /-/ Andrzej Jacek Hołdyński 

 

2. Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

                          /-/  Bogdan Duś 

 


